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Statutární město Ostrava 

magistrát 

      
 
 

 

 

 

 
 

Veřejná zakázka „VTP MFB III. a IV. – interiér + orientační systém + generální klíč“ - Dodatečné 
informace č. 2 k zadávacím podmínkám 
 
 

Vážení, 
 

v návaznosti na dotazy dodavatele Vám v souladu s § 49 zákona č. 137/2006 Sb., o veřejných zakázkách,               
ve znění pozdějších předpisů, předkládáme dodatečné informace k zadávacím podmínkám výše 
uvedené veřejné zakázky. 
 

Dotaz č. 1:  Ž3 kancelářská pracovní židle, Ž6 kancelářská židle 
Pětiramenný kříž z hliníku s umělohmotnými lištami proti poškrábání je designová věc, 
nemá vliv na funkčnost. Je nutné umělohmotné lišty dodávat?   
Čalounění sedáků a opěráku má být rozdílné jako čalounění boků. Je možné dodat celou 
židle v stejné barvě? 
Z jakého materiálu mají být záda židle, mají být stejné jako opěradlo nebo mají mít plastové 
krytí? 

 
Odpověď:  Ano, umělohmotné lišty je nutné dodat. Umělohmotné lišty nejsou jen designová věc, ale jak 

je již v popisu uvedeno chrání podnož (pětiramenný hliníkový kříž) proti poškrábání, 
zabraňuje poškrábání ramen během používání. 
Navržené barevně rozdílné čalounění boků oproti čalounění sedáku a opěráku je navrženo 
v kontextu s celkovým barevným řešením interiéru kanceláře (nebo přednáškového sálu). 
Například u kanceláře mají interiérové prvky horizontální a vertikální plochy v modré barvě, 
boční plochy jsou v šedém odstínu. Není proto možné dodat celou židli v jedné barvě. 
Záda židle mají být čalouněná stejně jako opěradlo. Barevný odstín dtto opěradlo. 

 
 
Dotaz č. 2:  Ž4 kancelářská konferenční židle 

Žádáme o bližší specifikaci pojmu ochranný polštář pod čalounění?  
Je možné dodat podnož – kovový trubkový rám ocelový? V projektu interiéru uveden rám 
hliníkový. Ocelový rám nemá vliv na funkčnost židle. 

 
Odpověď:  Tloušťka čalounění sedáku je oproti tloušťce čalounění opěráku zvýšena na 30 mm pěny o 

hustotě 40 kg/m3 (opěrák pouze tl. 25 mm o hustotě 35 kg/m3). Nejedná se o ochranný 
polštář. 

 Ne, není to možné. Rám je navržen z hliníku, neboť materiálově podnož této konferenční 
židle koresponduje s podnoží kancelářské otočné židle. U jednoho pracovního místa 
nemohou být dvě židle s podnožemi v různém materiálovém provedení.  

  
 

 
Vaše značka: 

 

Ze dne:  
Č. j.: SMO/199531/14/LPO/Měk 
Sp. zn.: S-SMO/047451/14/LPO/14 
  
Vyřizuje: Ing. Petr Měkýš 
Telefon: +420 599 442 356 
Fax: +420 599 442 010 
E-mail: pmekys@ostrava.cz 
  
Datum: 2014-06-02 

   
 Profil zadavatele  
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Dotaz č. 3:  Ž5 konferenční židle 
Prosíme o bližší specifikaci pojmu elastická překližka. 

 
Odpověď:  Specifikace elastická překližka pro konstrukci sedáku a opěráku židle znamená pružný 

materiál, velmi odolný proti deformacím, který zajišťuje pohodlné opření a odolnost i při 
dlouhodobém používání. Lehce se přizpůsobí pohybům těla při sezení. 

 
 
Dotaz č. 4:  Ž7 konferenční židle 

Je nutno dodržet charakteristický nářez mezi sedákem a opěrákem? Pružnost opěráku lze 
zajistit i bez charakteristického zářezu. Dle našeho názoru se opět jedná o designovou 
záležitost. 

 
Odpověď:  Zářez mezi sedákem a opěrákem je nutné dodržet. Nejedná se pouze o designovou záležitost, 

charakteristický výřez ovlivňuje pružnost židle. 
 
 
Dotaz č. 5:  Ž11 čalouněná pohovka 

Je možno nabídnout pohovku dle požadavku ovšem hloubku 550mm? 
V úvodu projektu interiéru sedacího nábytku – židle, křesla uvedena poznámka, že rozměry 
jsou pouze orientační.  

 
Odpověď:  Hloubku 600 mm je nutné dodržet.  
 Tato poznámka v úvodu projektu interiéru je myšlena pro atypické vestavné prvky interiéru, 

které je nutné přizpůsobit danému prostoru po zaměření stavby. 
 
 
 

Návrh židlí a pohovek byl proveden z běžně dostupných katalogů výrobců sedacího nábytku - z typových 
výrobků. Autor interiéru není designerem atypických židlí, neboť dodávka atypických židlí je nesrovnatelně 
nákladnější a tím z důvodu zadaného finančního limitu nepřípustná. Autor je projektantem, který má při 
zpracování návrhu interiéru k dispozici katalogy výrobců typového sedacího nábytku s požadovanými 
certifikáty. Z těchto katalogů byly vybrány židle odpovídající kvalitou, materiálovým provedením                           
a designem navrhovanému prostoru tak, aby byla zachována čistota a celistvost díla interiéru a celé stavby. 
 
 
 
 
 

S pozdravem 
 
 
 
 
Mgr. Renata Kolková 
vedoucí odboru legislativního a právního 
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